
   
 
 
 
Karlskrona 2017-11-15 
 
Till landstingsfullmäktige 
 
Interpellation till landstingsråd Christel Friskopp 
 
 
Under 2013 lämnade Moderaterna in en motion om organdonation, hur landstinget skulle jobba 
mer aktivt för att få fler, inklusive våra egna medarbetare, att anmäla sig till donationsregistret. 
Motionen blev bifallen av fullmäktige.  
 
Nu har vi fått till oss att dem som jobbar med detta på landstinget aldrig har sett motionen eller 
uppdraget.  
 
 
Därför undrar jag hur behandlingen av motionen gått till efter att den blev bifallen och hur 
landstinget har jobbat med motionens intentioner? 

 
Nina Edlund (M) 


